


CLASSIC DRIVER



1991 Peugeot 205 - Roland Garros

Roland Garros

Lot sold	USD 4 824 - 7 235 EUR 4 000 - 6 000 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	1991	Interior colour	Other
Gearbox	Manual	Condition	Used
Number of seats	4	Location	
Number of doors	2	Fuel type	Petrol
Drivetrain	2wd	Exterior colour	Green
Lot number	42	Car type	Convertible / Roadster

Description

It was in May 1989 that the 1st of the 205 series was launched...sharing the name of the Parisian tournament that began just shortly afterwards! 3,550 models of the 3-Door Hatch (-back), derived from the XS, with its 1.4 L of 85 HP, its leather upholstery/specific fabrics, as well as its exterior ornamentation and green paint job, went on the market. Immediate success! The following year, it launched a second series of 6,000 models beginning in March 90!

In 1991, 4,000 models of this special series (including 1,500 convertibles) were offered to customers before the larger production of many thousands that followed.

Very interesting to future collectors!

Our vehicle has very little mileage and is in excellent condition.

C'est en mai 1989 que paraît la 1ère série de 205 siglée du tournoi parisien qui débute peu après. Ce sont 3550 exemplaires d'une berline 3 portes, dérivée de la XS, avec son moteur 1,4 litres de 85

chevaux, sa sellerie cuir/tissus spécifique, ainsi que ses décorations extérieures et sa peinture verte, qui seront mis à la vente. Le succès est immédiat ! L'année suivante, on lance donc une deuxième série de 6000 exemplaires à partir de mars 1990 !

En 1991, ce sont 4000 exemplaires (dont 1500 cabriolets) qui sont proposés aux clients avant que cette présentation ne devienne, pour les millésimes suivants, davantage une finition qu'une série spéciale.

Un futur collector très accessible !!

Notre exemplaire présente un très faible kilométrage d'origine et est demeuré dans un excellent état de préservation et de présentation.

BOULE

Boule

Auctions & Private treaty

First name Stephane

Last name Boule

2 AVENUE HENRI DUNANT

98000 Monaco

Monaco

Phone +377-97776140

Fax +33-640220612

Mobile phone +377-97776154

<http://www.boule-auctions.com>

<https://www.classicdriver.com/en/car/peugeot/205/1991/396247>

© Classic Driver. All rights reserved.